
RAADSVRAGEN 
Schriftelijke vragen zoals omschreven in artikel 43 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad van Ede.

Datum: 11 maart 2025

Onderwerp: Aansluiten nieuwbouwwoningen in Wethoudersbuurt op warmtenet

Indiener: Erik Wesselius – Mens en Milieu Ede

Inleiding:
De Edese Vos meldt vandaag (11 maart) dat Woonstede heeft laten weten dat de nieuwbouwwoningen in de 
Wethoudersbuurt zullen worden aangesloten op het warmtenet. Nog maar een paar weken geleden werd de 
gemeenteraad ingelicht dat er opnieuw emissieoverschrijdingen zijn gemeten bij de biomassacentrales aan de 
Geerweg en de Knuttelweg. Een jaar na de meting van mogelijk gezondheidsschadende luchtverontreiniging rond 
deze twee centrales is er dus helemaal niets verbeterd.
Volgens het artikel op de Edese Vos heeft “Woonstede in overleg met de gemeente Ede, gekozen voor aansluiting 
op het warmtenet van Warmtebedrijf Ede”. Dit roept bij de fractie van Mens en Milieu Ede de volgende vragen op.

Vragen:

1) Welk afspraken heeft de gemeente met Woonstede gemaakt over de verwarming van de 
nieuwbouwwoningen in de Wethoudersbuurt?

2) Ik verzoek om inzage voor de raad in alle interne gemeentelijke stukken met betrekking tot de toekomstige 
warmtevoorziening in de Wethoudersbuurt en alle communicatie tussen de gemeente, Woonstede en 
Warmtebedrijf Ede rond de mogelijke aansluiting van de nieuwbouw op het warmtenet (alleen stukken en 
communicatie van na 1 januari 2023)?

3) Het gaat om een uitbreiding van het warmtenet. Draagt de gemeente op enigerlei wijze bij aan de kosten 
voor de aanleg van deze voorgenomen uitbreiding van het Warmtenet en zo ja, kunt u dan een inschatting 
geven van de extra kosten voor de gemeente Ede?

4) Hoe verhoudt deze uitbreiding van het warmtenet zich tot het verlopen van de 
samenwerkingsovereenkomst tussen de gemeente en Warmtebedrijf Ede?

5) Vindt het college aansluiting op het warmtenet (hoge temperatuur) een duurzame oplossing en kan het 
college dit nader onderbouwen?

6) Er zijn ook andere, werkelijk duurzame mogelijkheden, zoals individuele warmtepompen of een grote 
warmtepomp voor de nieuwe wijk, bijvoorbeeld in combinatie met warmte-koudeopslag. Op grond van 
welke overwegingen is de uiteindelijke keuze tot stand gekomen om de nieuwbouw in de Wethoudersbuurt 
aan te sluiten op het warmtenet?

7) Zijn bewoners van de Wethoudersbuurt geconsulteerd over mogelijke aansluiting van de nieuwe woningen 
op het Warmtenet? Zo ja, wat was de uitkomst van deze consultatie? Zo nee: waarom zijn bewoners 
hierover niet geconsulteerd?

https://edesevos.nl/woonstede-sluit-nieuwe-huurders-aan-op-warmtenet/
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